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Rådmannsgruppa i Sogn regionråd 

Møtereferat 

 

Føremål: Møtereferat 

Møtetid: 17.10.2017 

Stad: Sogndal kommunehus 

Referent: Karina Nerland  

Møteleiar: Jarle Skartun 

 

Faste deltakarar 

Namn 

Kjellaug Brekkhus, Oddbjørn Ese, Olve Fossedal (der møtte Rigmor Svanberg i sak 3), Alf Olsen, 
Odd Arve Rakstad, Jarle Skartun, Steinar Søgaard, Arve Varden og Jostein Aanestad. 

Forfall  

Olve Fossedal 

Andre 

Karina Nerland  

Arne Johansen, Lærdal kommune og Hilde Hordnes, Morten Areklet og Kåre Peder Nystad, PWC 

  

AGENDA 

Nr Sakliste  Ansvarleg 

1 Referat frå siste møte 
Ingen spørsmål eller kommentarar 
Møteplan 2018 blir fastsett i neste møte.  

 

2 Referat frå siste møte i Sogn regionråd. Referert.   

3 Forstudierapport om utvikling av interkommunalt 
samarbeid om bu- og omsorgstilbod i Indre Sogn.  

Det vart orientert om forstudiet. Rapport vart omdelt. 
Lærdal har fått midlar til også forprosjektet og det er 
ingen økonomiske forpliktingar for kommunane som 
deltek i forprosjektet anna enn at fagpersonell deltek. 
Kommunane vart bedne om å svare innan 3.11. om dei 
skal delta i forprosjektet. Rådmennene ba om forlenga 
svarfrist. Det blir orientering i regionrådsmøte.  

Arne Johansen 

4 Kommunepsykolog – samarbeid med Helse Førde Karina 

Sakshandsamar: 

Karina Nerland 
Tlf: 57 62 96 14 

Vår ref. 

17/684-9 
Dykkar ref. 

 

Dato 
24.10.2017 
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Presentasjon frå sist regionrådsmøte var utsendt til 
møtet. Kommunane må ha knytta til seg psykolog frå 
2020. Helse Førde inviterer til eit samarbeid. 
Tilbakemelding er at det er interesse for eit samarbeid og 
for å få til ei ordning som gir stabilitet. Arbeidsstad bør 
vera i kommunane i eit samarbeid med Indre Sogn 
Psykiatrisenter.  

Kommunane samarbeider frå før med Høgskulen om 
psykolog gjennom programmet System for styrka læring. 
Finansiering frå Helsedirektoratet varer ut 2019. 

5 Digitaliseringsprosjekta 

Brev var utsendt til møtet. Fleire kommunar signaliserte 
at dei vil delta i finansieringa via spleiselag på 20 kroner 
pr innbyggar. 

Utveksling av synspunkt, og nokre treng meir tid å 
vurdera prosjektet. 

Arve 

6 Organisering av kontrolloppgåver – Tilsyn med sal 
av tobakksvarer.  

Kommunane skal frå nyttår føre tilsyn med salstader av 
tobakksvarer og skal utføra kontroll mykje lik den som 
gjeld sal og skjenking av alkohol. 

Det kan vera fornuftig at noverandre ordning med 
skjenkekontroll vert utvida med denne nye 
kontrolloppgåva. Innkjøpstenesta blir kontakta for å 
spørje om å lyse ut begge tilsynsoppgåvene samla.  

Karina 

7 Prosjekt Bustadutvikling – Status. 

Det vart orientert om status i prosjektet som går over tre 
år frå 2017 til 2019. Rådet har sett av midlar til dette 
prosjektet. Prosjektleiar er Arne Kringlen. 
Presentasjonen er lagt ved.  

Karina  

8 Interkommunal arbeidsgjevarkontroll 

Evalueringsrapporten var utsendt til møtet. Saka har vore 
drøfta fleire gonger siste åra. Arbeidsgjevarkontrollen bør 
få betre fagleg styring og vera knytta til eit større 
kompetansemiljø. Rådmannsgruppa bør/må ta stilling til 
avtalen i neste møte. Det er ønske om avklaring knytta til 
grensesnittet mellom skattekrevjing og 
arbeidsgjevarkontroll.  

Olve 

9 Gjennomføring av borgarlege vigsler 

Utveksling av informasjon om lokale ordningar. 

(Arve + kvar einskild 
rådmann om lokal 
ordning) 

10 Felles barnevernsvakt 

Kort informasjon om status. Blir sak i neste møte (om 
avtale og kostnad). Budsjettarbeidet i kommunane vil 
vera under kr 100 000 pr kommune. Kalkylearbeidet 
peikar på ein kostnad på pluss/minus kr 100 000 pr 
kommune pr år. 

Jostein 
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11 Utbygging og finansiering av hangar på Sogndal 
lufthamn 

Nye Sogndal kommune søkte om midlar for å bygge 
hangar. Det er sett ned ei arbeidsgruppe. I tillegg til 
statlege midlar vil næringslivet og kommunane blir bedne 
om å bidra. Avinor vil stille areal til disposisjon. Det vert 
arbeidd med etablering av eige selskap. 

Jostein 

12 Vitensenteret på Kaupanger 

Satsing for å styrke realfaget i skulane. Det blir sendt 
invitasjon til kommunane om å teikne seg og til å bli med 
å finansiera senteret.   

Jostein  

13 Ymse:  

 IKS-dagen – deltaking frå rådmennene.   

 Evaluering av System for styrka læring. NTNU 

gjennomfører evalueringa. Intervju av rådmannsgruppa 
tysdag 28.11.2017 

 

 Læringsmiljøprosjektet – tilsetjing i 2x40% stilling. 

Midlar frå Utdanningsdirektoratet i 2 år. 

Møte i SR 27.10 er flytta frå Aurland til Luster grunna 
forfall. Nb. Orientering frå Klp på møtet er av interesse 
for rådmannsnivået. 

 

 
 
 


